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Vysvětlení a změna zadávací dokumentace  
č. 1 

 
Zadavatel: Univerzita Karlova, Filozofická fakulta 

Sídlo: ná m. Jáná Páláchá 1/2, 116 38 Práhá 1 

IČO: 00216208 

DIČ: CZ00216208 

Zadávající útvar: LVT 

Osoba oprávněná jednat 

jménem zadavatele: 
Mgr. Evá Lehec ková , Ph.D., de kánká 

Adresa profilu zadavatele: https://zákázky.cuni.cz/profile_displáy_13.html 

Adresá ver ejne  záká zky: https://zákázky.cuni.cz/contráct_displáy_10489.html 

 

UK-FF – DYNAMICKÝ NÁKUPNÍ SYSTÉM pro dodávky 
výpočetní techniky a ICT vybavení 

 
Výzva č. 30 – Barevná multifunkční tiskárna A3 

 
Vy s e uvedeny  zádávátel v souládu s § 99 c . 134/2016 Sb., o zádá vá ní  ver ejny ch záká zek, ve 
zne ní  pozde js í ch pr edpisu  (dá le jen „ZZVZ“) á bodem 6. Vy zvy uvá dí  ná sledují cí  doplne ní  
k zádá vácí m podmí nká m vztáhují cí m se k dáne  Vy zve . 

Dotaz ze dne 20. 6. 2025: 

Vážený zadavateli, 

v návaznosti na zveřejněnou zadávací dokumentaci si dovolujeme vznést následující dotazy a 

podněty k upřesnění technických požadavků na tiskové zařízení: 

Dotaz č. 1: 

Ve specifikaci je uveden požadavek na kapacitu ručního podavače minimálně 150 listů. 

Domníváme se, že tato hodnota je výrazně naddimenzovaná. Vzhledem k charakteru zakázky 

a předpokládanému způsobu využití by byla zcela dostačující kapacita 100 listů, která je běžně 

dostupná u zařízení plně vyhovujících ostatním specifikovaným parametrům. Snížení 

požadavku na kapacitu ručního podavače by vedlo k rozšíření okruhu vhodných zařízení a tím 

k zajištění větší konkurence a výběru v rámci zadávacího řízení. Může zadavatel zdůvodnit na 

konkrétním příkladě požadavek na tak vysokou kapacitu a k jaké újmě by došel, pokud by 

kapacita byla 100 listů? 

Odpověď na dotaz č. 1: 

Předmětem výběrového řízení je zařízení pro potřeby tisku v knihovně naší fakulty. 
Knihovníci pomocí tohoto stroje budou provádět mimo jiné i signatury knih, které jsou 
prováděny pomocí lepících tisknutelných štítků. 
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Tyto štítky bývají na papíře s větší gramáží než je standard u klasického papíru(80g/m2) a 
zaberou tak ve stohu více místa. Z tohoto důvodu je i vyžadován stroj s větší kapacitou 
ručního podavače. 

Dotaz č. 2: 

Dále je uveden požadavek na zabezpečení tonerových kazet proti předčasné výměně 

prostřednictvím elektronického zámku, a to z důvodu environmentálního dopadu. Tato 

specifická funkce je však dostupná pouze u velmi omezeného počtu výrobců, což výrazně 

omezuje možnosti nabídky jiných ekologicky šetrných zařízení. Požadujeme uvést ve 

specifikaci možnost náhrady této funkce softwarovým nastavením tiskárny, které zabrání 

instalaci nové tonerové kazety, dokud nebude předchozí skutečně prázdná. Toto řešení plní 

stejnou funkci a zároveň zajišťuje ekologický přístup při širší nabídce zařízení. 

Odpověď na dotaz č. 2: 

Ohledně nemožnosti fyzického vyjmutí tonerové kazety je požadavek pro nás důležitý v tom 
smyslu, že je tím zabráněno rozsypání zbylé tonerové náplně z kazety v případě 
neodborného zacházení uživatelem při případném předčasném vyjmutí ze stroje. Dodatečné 
finanční náklady za čištění útrob stroje jsou pro nás velice citlivé téma. (Jak tomuto může 
být zabráněno softwarově?) 

Dotaz č. 3: 

V dokumentaci je dále uveden požadavek na možnost využití prázdné tonerové kazety jako 

odpadní nádoby. Tento způsob řešení již v současnosti většina výrobců nepodporuje, neboť 

přešli na modernější konstrukci se samostatnou odpadní nádobou. Tyto nádoby jsou plně 

recyklovatelné, s kapacitou přibližně 50 000 výtisků a pořizovací cenou v řádu nižších stokorun. 

Domníváme se, že požadavek na spojení těchto dvou funkcí do jedné kazety je v současném 

kontextu technického vývoje zastaralý, zbytečně omezující a může negativně ovlivnit 

transparentnost a otevřenost výběrového řízení. 

Odpověď na dotaz č. 3:  

Stejně jako v bodě 2 jsou dodatečné náklady spojené se správou odpadního toneru 
nepřijatelné jak ekonomicky, tak i z environmentálního hlediska. Filozofická fakulta se 
snaží řešit tuto problematiku na úrovni mikro plastů natožpak na úrovni celých plastových 
nádob. 

 

Zádávátel z du vodu vysve tlení , zme ny nebo doplne ní  zádá vácí  dokumentáce neprodluz uje 
lhu tu pro podá ní  nábí dek, neboť to pováhá vysve tlení , zme ny nebo doplne ní  zádá vácí  
dokumentáce nevyz áduje.  

 

 

 
 
--------------------------------- 
Mgr. Evá Lehec ková , Ph.D. 

de kánká 
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